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Uprzejmie informuję, iż w dniu 28 stycznia br. na łamach gazety „Trybuna" 

ukazał się artykuł prasowy „Ucieczka przed Schetyną". Z treści wskazanej publikacji 

prasowej wynika, iż w związku z zapowiedziami Ministra Spraw Wewnętrznych 

i Administracji wprowadzenia zmian w zaopatrzeniu emerytalnym funkcjonariuszy 

Policji - db komórek kadrowych poszczególnych jednostek organizacyjnych Policji 

wpływają raporty o zwolnienie ze służby. Niepokój Rzecznika budzi sugerowana 

w niniejszym artykule ilość składanych raportów oraz fakt, iż ich autorami 

są najbardziej doświadczeni funkcjonariusze, którzy nabyli już prawo do emerytury 

policyjnej (wymagany okres 15 lat służby w Policji). 

Pragnę zauważyć, iż zgodnie z treścią art. 115 ust. 1 ustawy z dnia 

6 kwietnia 1990 roku o Policji (Dz.U. z 2007 r. Nr 43, poz. 277 ze zm.) wysokość 

odprawy dla policjanta w służbie stałej równa się wysokości trzymiesięcznego uposażenia 

zasadniczego wraz z dodatkami o charakterze stałym, należnymi na ostatnio zajmowanym 

stanowisku służbowym. Odprawa ulega zwiększeniu o 20 % uposażenia zasadniczego wraz 

z dodatkami o charakterze stałym za każdy dalszy pełny rok wysługi ponad 5 lat 

nieprzerwan|ej służby aż do wysokości sześciomiesięcznego zasadniczego uposażenia 

wraz z dodatkami o charakterze stałym. Okres służby przekraczający 6 miesięcy liczy się 

jako pełny r!ok. Funkcjonariusze z piętnastoletnim stażem służby w Policji są uprawnieni 

zatem do maksymalnej wysokości odprawy. 
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W związku z powyższym na podstawie art. 13 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 15 lipca 

1987r. o Rzeczniku Praw Obywatelskich (Dz.U. z 2001 r. Nr 14, poz. 147 ze zm.) zwracam 

się do Pana Ministra z uprzejmą prośbą o przybliżenie Rzecznikowi liczby złożonych 

raportów o zwolnienie ze służby w Policji (w związku z nabyciem praw emerytalnych 

z tytułu 15 lat służby) na dzień 31 stycznia 2009 r. Jednocześnie, w razie gdyby liczba 

przedmiotowych raportów była znacząca, uprzejmie proszę o informację czy w budżecie 

Policji zostały i zabezpieczone środki finansowe na pokrycie odpraw służbowych dla 

odchodzących funkcjonariuszy. 

Z poważaniem 

Z upoważnienia 

Rzecznika Praw Obywatelskich 

/-/ Stanisław Trociuk 
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